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Kérdés

„Szándékoznak-e privatizálni a Svábhegyi Gyermekgyógyintézetet?" címmel a Házszabály
91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr . Csehák Judit egészségügyi, szociális és
családügyi miniszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony!

Az Egészségügyi, Szociális és Családügyi Minisztérium internetes honlapján Ön pályázatot
hirdetett a Svábhegyi Állami Gyermekgyógyintézet főigazgató gazdasági-műszaki helyettesi
beosztásának betöltésére .
A pályázati feltételek között a privatizációs tapasztalatot is feltüntették .

Ön a kórháztörvény-tervezet kapcsán levelet küldött a parlamenti képviselőknek, amelyben a
következőket írta:

„A törvény alapvető célja az ellátórendszer, a kórházak privatizációja?
Nem. A privatizáció az állami vagy önkormányzati tulajdon (kórházak, rendelők) eladását
jelenti, és ez az egészségügyben nem lesz meghatározó folyamat . ( . . .) A törvény nem
tartalmaz semmilyen olyan rendelkezést, ami az eddigi korlátok, hatáskörök felfüggesztésével
elősegíti az állami vagy önkormányzati vagyon privatizálását ."



Kérdezem Miniszter Asszonytól :

Miért kiemelten fontos Önöknek az állás betöltéséhez a privatizációs tapasztalat?

Szándékoznak-e a közeljövőben privatizálni a Svábhegyi Állami Gyermekgyógyintézetet?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2003 . június 10 .
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